
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 20. kolovoza  2018. 

godine s početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić-predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak i Zvonko Antunović. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik IO g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijava ekipe za EDU ligu prvaka 

2. Natječaj za voditelja ureda HPS-a 

3. Zaštita osobnih podataka 

4. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je istaknuo kako je ekipa za Ligu prvaka koja će 

predstavljati Hrvatsku na EDU rankinzima prijavljena a lista se još može dopuniti. Postavio je 

pitanje u kojem omjeru sufinancirati nastupe ove ekipe te je predložio da HPS u cijelosti 

financira put, smještaj i nastup ali i da eventualna nagrada pripada HPS-u po završetku ovog 

natjecanja. Članovi Izvršnog odbora su se složili s ovim prijedlogom te je nakon provedenog 

glasovanja  predsjednik konstatirao da je jednoglasno donesena: Odluka o sufinanciranju 

troškova ekipe za nastup u Ligi prvaka EDU-a 

 

Ad 2.) Predsjednik je još jednom naglasio kako će uskoro biti jako puno posla u uredu HPS-a 

te je potrebno bez odgode raspisati natječaj i zaposliti nekog na mjestu voditelja ureda HPS-a. 

Članovi IO su predložili da se objave uvjeti koje kandidati moraju ispunjavati te da se po 

isteku roka za prijavu obavi usmeni razgovor sa kandidatima koji budu udovoljavali uvjetima 

natječaja. U slučaju većeg broja prijava, izabrat će se oni kandidati kojima IO da određenu 

prednost pred drugima. 

Članovi izvršnog odbora su se složili da se natječaj raspiše do kraja mjeseca te da se nakon 

zaključenih prijava na novoj sjednici izabere kandidat koji najbolje odgovara pozoicji 

voditelja ureda HPS-a. Nakon što nije bilo daljnje rasprave predsjednik je predložio 

glasovanje o ovoj točki dnevnog reda te je nakon provedenog glasovanja konstatirao da je 

jednoglasno donesena: Odluka o raspisivanju natječaja za voditelja ureda HPS-a. 

 

 

 



Ad. 3.) Predsjednik je naglasio kako je stupanjem na snagu Uredbe o zaštiti osobnih podataka 

i Hrvatski pikado savez obavezan urediti ovo područje djelovanja. Konstatirano je kako je 

potrebno izraditi novi obrazac Zahtjeva za registraciju natjecatelja kojeg će sukladno Uredbi 

morati potpisati svaki član HPS-a bez obzira što  je već registriran. O ovoj točki nije potrebno 

donositi posebnu odluku. 

 

Ad. 4.) Ispušta se kao nepotrebna 

 

 

Sjednica je završena u 22:15 sati. 

 

 

       ___________________ 

                    Tihomir Mamić 

                        predsjednik IO 


